

Title (en)

Base profile for the lower rims of heat insulation plates for attachment to building walls.

Title (de)

Sockelprofil für den unteren Abschluss von an Bauwerkswänden anbringbaren Wärmedämmplatten.

Title (fr)

Profil de socle pour l'arête inférieure de panneaux calorifuges à attacher à des murs de bâtiment.

Publication

EP 0073315 A1 19830309 (DE)

Application

EP 82105754 A 19820629

Priority

DE 8125432 U 19810901

Abstract (en)

In the base profile (10), a drip moulding (13) extending in the longitudinal direction of the profile is integrally formed on a supporting leg (12) and, on the side remote from the drip moulding (13), there is located a fastening flange (11) which extends substantially at right angles to the bearing leg (12), enables connection of the base profile (10) to a building wall, and has fastening holes, at least some of which are designed as elongated holes (20, 21), which extend either in the longitudinal direction of the profile or transversely thereto and make it possible to align such a base profile (10) within the limits of these elongated holes (20, 21), after attachment to a building wall. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei dem für den unteren Abschluß von an Bauwerkswänden anbringbaren Wärmedämmplatten bestimmten Sockelprofil (10) ist an einen Tragschenkel (12) eine in Profillängsrichtung verlaufende Traufkante (13) angeformt und auf der von der Traufkante (13) entfernten Seite befindet sich ein sich im wesentlichen rechtwinklig zu dem Tragschenkel (12) erstreckender, den Anschluß des Sockelprofils (10) an eine Bauwerkswand vermittelnder Befestigungsflansch (11) mit Befestigungslöchern, von denen wenigstens ein Teil als Langlöcher (20, 21) ausgebildet ist, die sich zum Teil in Profillängsrichtung und zum Teil quer dazu erstrecken und es ermöglichen, ein derartiges Sokkelprofil (10) nach dem Anbringen an einer Bauwerkswand im Rahmen der Länge dieser Langlöcher (20, 21) auszurichten.

IPC 1-7

E04F 19/06

IPC 8 full level

E04F 13/06 (2006.01); **E04F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/06 (2013.01); **E04F 2013/065** (2013.01)

Citation (search report)

- [XP] DE 8125432 U1 19820225
- [AP] DE 8015112 U1 19820325
- [A] DE 1784477 A1 19710812 - LEISTEN HANS JOACHIM
- [A] US 3662510 A 19720516 - LEDDY ROBERT
- [A] US 3775926 A 19731204 - BROWN R, et al
- [A] DE 2553185 A1 19770602 - SCHLUETER WERNER

Cited by

AU2011201755B1; US2012266777A1; DE29605273U1; IT201800006600A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0073315 A1 19830309; DE 8125432 U1 19820225

DOCDB simple family (application)

EP 82105754 A 19820629; DE 8125432 U 19810901